

Entry Visa is required for Yemeni passengers traveling to UAE		ضرورة الحصول على تأشيرة دخول إلى دولة الإمارات العربية المتحدة لحاملي الجنسية اليمنية
Date/التاريخ 09 MARCH 2015	الرقم المرجعي/Reference 201503091	تاريخ التطبيق/Effective date IMMEDIATELY

<p>As per the new directives from UAE authorities which emphasize on the necessity of holding an entry visa for Yemeni passengers traveling to UAE.</p> <p>Therefore, we urge all Travel Service Providers inside and outside Saudi Arabia to inform all Yemeni passengers and their Families (wife, husband, children, father and mother) about the importance of obtaining a valid visa to enter UAE.</p>	<p>بناءً على الأنظمة الجديدة الصادرة من مكتب وزارة الأمن في دولة الإمارات العربية المتحدة والتي تقتضي بضرورة حصول الركاب حاملي الجنسية اليمنية على تأشيرة سفر لدخول دولة الإمارات.</p> <p>عليه نهيب بجميع وكلاء السفر والسياحة داخل وخارج المملكة أن يتم التنبيه على جميع الركاب حاملي الجنسية اليمنية وعائلاتهم (الزوجة /الزوج /الأطفال /الأم /الأب) والراغبين في السفر إلى دولة الإمارات بضرورة الحصول على تأشيرة صالحة للسفر لدولة الإمارات.</p>
---	---

Saudi Arabian Airlines, GDS Sales Strategies
إذا كان لديكم أي استفسار أو تعليق على هذه النشرة، نرجو التواصل على البريد الإلكتروني التالي:
If you have any questions or comments on this bulletin, please contact:
gdssupport@saudiairlines.com